

Notulen vergadering Arnhem 6811, 11 juli 2023

Aanwezig: Dick, Patrick, Kees, Dick, Bert, Marcel, Sebastiaan, Jos en onze wijkwethouder Bob Roelofs

Afwezig: Job, Anita, Marieke

Notulen: Nicole

1. Welkom aan iedereen en wethouder Bob Roelofs

2. Notulen vorige keer

Distributie Binnenstadskrant: Patrick is vergeten contact op te nemen en hoopt dat iemand de distributie wil overnemen. Komt nog in vervolg overleg aan bod.

3. Evenementenbeleid

Warenmarkt op Trans

Bob geeft aan dat er weinig goed is gegaan. Uitgangspunt is dat de communicatie met omwonenden verloopt zoals met Koningsdag. Hij hoorde dat het niet goed ging en heeft direct een bewonersbrief laten maken. Mensen hebben 'm gehad en niet gehad, dat is een slechte ontwikkeling. Excuses aangeboden. In stafbespreking genoemd: niet wenselijk dat mensen fouten maken, maar dat kan gebeuren. Uitgangspunt is dat als de markt verplaatst wordt dit ook gecommuniceerd wordt. Is nu helder en goed doorgesproken.

Gesproken over evenementenkalender in de krant en/of site? Je bereikt altijd mensen niet.

En de gemeente zoekt een balans in de hoeveelheid en type evenementen. Het Kerkplein is geen evenementenlocatie meer, alleen nog de Markt is mogelijk. Dus we moeten er rekening mee houden dat de markt vaker verplaatst kan worden, mogelijk 10 dagen per jaar. De gemeente zoekt naar combinaties, zoals beachvolleybal en markt tegelijk. De markt wordt al kleiner, dus minder kramen.

De evenementenkalender verandert vaak, zo is Arnhem Proeft qua locatie ook later op gezet en zou eerst op het Gele Rijders Plein zijn. De wethouder wil de conceptagenda in het eerste overleg van 2024 wel bespreken. Maar benadrukt dat voor het vaststellen van de agenda geen toestemming van de raad of bewonersplatform nodig is.

Bert vindt de markt een goede evenementenlocatie. Wel verbazing over het afsluiten van de weg bij het Paleis van Justitie. Probleem is dat de warenmarkt op vrijdag en zaterdag weg moest. Vervelend dat er geen alternatief is voor bewoners die structureel hun auto op de Trans parkeren: vergunninghouders. Monique geeft aan dat de vergunning voor de hele stad geldt.

Zaterdagmarkt rond Eusebius, kan de vrijdagmarkt dat ook? Bob zegt dat ze dit evalueren. En snapt welke impact dit op bewoners heeft. Eventueel kijken naar soort evenementen en andere tijden. Bert hoorde positieve verhalen over de vrijdagmarkt op de Trans.

Bob noemt terloops dat de Rozet parkeergarage wordt aangepakt. Legt uit: de slechtste parkeergarage willen we verbeteren. Deze wordt aan alle kanten opgeknapt. Prioriteit zijn nu de Blauwe Golven, zodat in oktober 180 plekken klaar zijn. Daarna start fase 2 bij de fontein en komen er extra parkeerplekken. Bert tipt: dit ook communiceren in de krant. Bob geeft aan dat dit ook gemeld wordt langs de ring voor bezoekers.

Bert: wanneer wordt de Rijnkade aangepakt? Bob: daar zijn ze nu al bezig, er is een inloopmiddag geweest. Monique geeft aan dat waterschap nu aan zet is.

Dick vraagt namens zijn VVE of er compensatie is voor het afsluiten van de Weerdjesstraat. Welke oplossing biedt de gemeente? Hier was een gesprek over met de aannemer. Ze zetten nog iets op papier voor hem. Monique gaat het parkeerbeleid uitzoeken.

Patrick: de Onderlangs is afgesloten en veel verkeer rijdt nu langs het Nieuwe Plein, er is ook veel parkeerdruk. Ter kennisgeving. Bob snapt het en wil dit graag veranderen. Communicatie moet vooral ingaan op wat er wél mogelijk is. Monique vult aan dat onderhoud aan de Willemstunnel ook eraan komt.

Kees vult aan dat er een document is met alternatieven voor evenementenlocaties. Hij ziet graag dat de Lauwersgracht en Musisgracht worden geschrapt. Patrick was bij een bijeenkomst over evenementenlocaties. De gemeente houdt de Lauwersgracht als optie voor evenementen bij Musis, de glazen wand kan open. Bob geeft aan dat hier kleine evenementen plaatsvinden, een klassiek stuk met stoelen bijvoorbeeld. Geen grote events als Arnhem Proeft. Kees benoemt opbouw en afbouw. Paar dagen feest en hele jaar ellende.

Meer over evenementenbeleid en -profielen:

<https://zoek.officiëlebekendmakingen.nl/gmb-2022-308972.html>

4. Trans als evenementenlocatie op Koningsdag

Patrick: wij vinden dit niet geschikt als locatie. Gemeente heeft echter besloten dat de Trans voorlopig wel een groot evenementenplein is. Daar kan de gemeenteraad nog anders over denken, maar daar gaat hij niet van uit. Draagvlak onder bewoners brokkelt af voor evenementen. Hij vindt: je kunt veel doen in de binnenstad, maar er is wel goede communicatie nodig (voorbeeld Koningsdag).

5. Mobiliteit en mobiliteitsplan

Vorige week was hier een bijeenkomst over met 10 aanwezigen, waarvan 2 van Arnhem6811 (Kees en Patrick). Dus veel ruimte om mening te geven. Arnhem krijgt tussen nu en 2040 ruim 30.000 nieuwe bewoners, de auto blijft belangrijkste vervoersmiddel en ons autoprobleem wordt groter. Er zijn alternatieve vervoersstromen nodig voor een bereikbare stad. Dit is een belangrijk onderwerp voor de komende 1,5 jaar.

Dick en Kees hebben 23 punten opgesteld om hieraan bij te dragen. Kees stelt voor: verspreid die lijst onder mensen die positief willen bijdragen en maak een lijst van 150-200 punten. Dan kun je keuzes maken. En liefst keuzes maken waar je nu nog niet aan hebt gedacht. Zodat als het in december in de raad komt je er 4-5 kunt uithalen die je serieus gaat uitwerken. Gemeente is hier ook voorstander van.

Kees deelt tot slot met de wethouder een initiatief van KPN die een woon-werkregeling (stimuleren woon-werkverkeer) heeft voor werknemers en mogelijk is dit ook iets voor gemeente/andere bedrijven in Arnhem. Dit gaat verder dan huidige regelingen: 40 cent per km als je met de fiets komt. Bob stelt voor dat Kees dit ook naar Nermina Kundic stuurt.

6. Update burgerinitiatief Platform Centrumring

Voorstel is met overweldigende meerderheid aangenomen. Dit dwingt de gemeente om uiteindelijk de snelheid op de singels te verlagen. Ook willen ze doorgaand verkeer terugdringen. Kees benoemt dat dit onderdeel is van de 23 punten die hij en Dick hebben opgesteld. Zo moet er ook gehandhaafd worden. Dick geeft complimenten over een blog aan de wethouder.

7. Luchtkwaliteit

Er is een bericht gestuurd naar de gemeente. Er kwam weinig reactie vanuit de gemeente. Bob geeft aan dat het lastig is als je 4-6 mensen aanschrijft: wie pakt het dan op? Kees merkt op dat het onduidelijk is wie je moet hebben, bij 4 wethouders staat dit onderwerp. Bob geeft aan dat het inderdaad beter gestroomlijnd moet worden. Kees vindt reactie Urban hartverwarmend, ook het gesprek. Laatste bericht is dat hij het heeft gedeeld en het idee heeft dat 'de vier' instemmen met de gevraagde uitbreiding van meetpunten.

8. Participatie

Willemsplein (Bert): er zijn 3 werkgroepen: Bruisende Binnenstad, Transitiewerkgroep, Gastvrije en Bereikbare Binnenstad. Er is een projectleider voor het Willemsplein: auto's eruit en singels worden groen. Werkgroep ontploft en vraagt naar de file op de Zijpendaalseweg. In een ingelaste vergadering hebben ze opnieuw het erover gehad. Eerst de centrumring aanpakken en dan het Willemsplein, zo is het voorstel. Dat gaat de gemeente doen. De lus gaat eruit bij de bussen. Het Willemsplein wordt dus heroverwogen, maar pas in 2030.

Gele Rijders Plein (Patrick): hetzelfde verhaal als bij Willemsplein, ligt bij de gemeente.

Rijnkade: walstroom wordt hierin opgenomen. Bob heeft de plannen gezien: ook qua veiligheid een paradeplaatje. Het was wel nodig dat dam aangepakt wordt. Het waterschap financiert een groot deel. Kees geeft aan dat het de kunst is om de waterkering een verrijking te laten zijn. Bob denkt dat dit gebeurt, want terrassen worden 4m groter. Bert mist de haven. Kees mist het brugwachtershuisje met peilschaal en hoogwaterstanden uit de 19e eeuw. En vraagt om een monumentje op de plek waar Jansbeek uitkomt in de Rijn. Bob geeft aan dat dit al toegezegd is. En Bert geeft aan dat de Stichting 4 en 5 mei wel een herdenking wil houden.

Stadstheater: 2 maanden laatste bijeenkomst, dus geen nieuws. Bob geeft aan dat er een

schatkamer aan vondsten is. Erg enthousiast over de opgravingen. Een van de oudste bebouwde plekken in Arnhem.

9. Overlast binnenstad en evenementen

Bob: actieplan voor overlast gezien in de gemeente. Ze zien langzaam resultaat, oa in de Steenstraat. Wat betreft afval: dat is uitbesteed. Sinds dit jaar is het lastig, geen enkel bedrijf wil het meer 7 dagen doen. Nieuwe aanbesteding in 4 delen is gaande en zo wil de gemeente beter grip krijgen op afval. Nu is 2023 een overgangsjaar, daar is hij niet blij mee. Experimenteren met bladzuigers. Beter gezicht als peuken weg zijn. Over burgerberaad: keuze vanuit de coalitie. Nieuw middel om 10.000 brieven naar willekeurige Arnhemmers te sturen en hopen op reacties die representatief zijn. 150 inwoners vragen naar hoe de gemeente het afval van bewoners/bedrijven kan beperken. Daar zijn bijeenkomsten voor met gespreksleiders. Hier komt zwaarwegend advies over. In zomer 2024 wordt hierover gesproken in de raad. In het volgende kwartaal komt evaluatie Heel Arnhem Schoon. College reageert op dit alles en raad mag hier wat van zeggen. Bob tipt om de raadsbrief van vandaag te lezen.

Jos merkt bij het afval ruimen dat er in de plantsoenen veel puin ligt. Dat komt hij overal tegen. Stort de gemeente dit of de aannemer? Monique gaat het uitzoeken. Bert tipt om foto's te sturen. Heeft Jos gedaan en ook een Fixi-melding gemaakt. Geen reactie nog. Bob vraagt of hij een uitnodiging kan krijgen en dan loopt hij graag mee :-)

10. Update vanuit TLO

Bewonersondersteuner Marieke Mes stopt in de binnenstad. Want het lijkt niet nodig. Het was 4 uur flexibel. Haar uren zijn nodig in de Spoorhoek. Patrick vraagt of ze in te huren is voor de distributie, naar schatting 4 keer 4 uren. Monique zoekt dit uit.

11. Werkgroep Groen en luchtkwaliteit

- Marcel meldt dat vanmorgen een factuur is gestuurd voor Jansbeekproject. Sebastiaan kan die factuur doorsturen. Monique tipt om die met spoed te sturen ivm vakanties.
- Kees: het is verschrikkelijk moeilijk om met de gemeente te komen tot positieve ontwikkelingen in het groen. Patrick benoemt dat de gemeente dit al heeft aangegeven, omdat er meerdere projecten lopen zoals Blauwe Golven en Rijnkade. Kees vraagt of iemand verantwoordelijk kan worden gemaakt voor groen in de binnenstad.
- Marcel (had afspraak met gemeente en iemand van PBA): beleid gemeente is dat beplanting in volle grond moet staan. Maar wat de stad aantrekkelijk maakt: bloembakken in de stad! Die zijn wegbezuinigd. De verschillen tussen vorig jaar en nu zijn ongelooflijk. Monique laat weten dat ondernemers betalen voor de hanging baskets. Bob tipt om een motie in te dienen. En hij neemt het mee in een gesprek met PBA. Bert neemt het ook mee in de werkgroepen waarin hij zit met het PBA. Marcel stuurt mail met foto's door naar Bob.

12. Communicatie

- Nieuwe Binnenstadskrant komt eraan, met knalgeel blokje voor wijkbudget.

- Distributie: Patrick stelt voor dat we het opnieuw laten verzenden. Nicole stuurt mail door hiervoor. En Patrick gaat met Marieke hiermee aan de slag voor de volgende keer.

13. Aanvragen wijkbudget/post

-

14. Wat verder ter tafel komt/rondvraag

- Monique wil het graag de volgende keer over veiligheid hebben. Bob tipt om het actieplan dan door te sturen. Hans Molenaar en wijkagenten uitnodigen?
- Bert ziet veel mensen die blikjes zoeken in de prullenbakken en de rest op straat gooien. Waar kun je dit melden? Bob geeft aan dat dit een nieuwe ontwikkeling is, gebeurt op meerdere plekken. Er zijn doneerringen, maar die zijn duur.
- Nicole miste op de agenda de input van de HAN-studenten en het wijkbudget. Vorige keer genoemd als agendapunten voor deze keer, maar dat is niet gebeurd. Dus voor de volgende keer graag op de agenda!

Volgende maand slaan we over ivm de vakantie. Fijne zomer en tot dinsdag 12 september!